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ΠΡΟΣ: 

Σύλλογο Εργαζομένων ΟΤΑ Ν. 

Καρδίτσας 

 

Θέμα: Συζήτηση από το Δημοτικό Συμβούλιο Σοφάδων για το 

περιστατικό της 12ης/3/2021 

 

Σας ενημερώνουμε ότι η παράταξή μας, στα πλαίσια των δυνατοτήτων 

που της δίνει ο νόμος ως μειοψηφία στο Δημοτικό Συμβούλιο Σοφάδων, πήρε 

την πρωτοβουλία και ζήτησε με αίτησή της τη σύγκληση του Δημοτικού 

Συμβουλίου προκειμένου να συζητήσει και να λάβει αποφάσεις σχετικά με: 

 το περιστατικό που δημιουργήθηκε στις 12/3/2021 ανάμεσα στο δήμαρχο 

και το Σύλλογο Εργαζομένων ΟΤΑ Ν. Καρδίτσας και την έκδοση σχετικού 

ψηφίσματος  

Αναγκαστήκαμε να πάρουμε αυτή την πρωτοβουλία καθώς ο 

δήμαρχος Σοφάδων επιβεβαίωσε ουσιαστικά με την πολυήμερη αφωνία του 

όλα όσα καταγγέλθηκαν δημοσίως τόσο από το Σύλλογό σας όσο και από την 

ΠΟΕ-ΟΤΑ για το περιστατικό που δημιουργήθηκε στο Δημαρχείο Σοφάδων 

στις 12/3/2021. Αν και στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου της 

30ης/3/2021 δεσμεύθηκε, μετά από σχετική ερώτηση παροχής εξηγήσεων που 

υπέβαλε η παράταξή μας, για μια δημόσια τοποθέτηση επί του θέματος, 

εντούτοις αυτό δεν έγινε ακόμα. 

Επειδή η συμπεριφορά του δημάρχου δεν εκφράζει την παράταξή μας 

καθώς και κανέναν άλλον συνδημότη μας θέλω να πιστεύω ότι αυτό θα 

αποτυπωθεί και στην απόφαση που θα πάρει το Δημοτικό Συμβούλιο. 

Με εκτίμηση 

 

Μπάμπης Παπαδόπουλος 


